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Nieuwsbrief 1 - 2025 
Denksportcentrum Rotterdam 
maart 2025 
 
Voorwoord  
door: Anneke van der Meer, voorzitter DSCR 
 

Door familie omstandigheden had ik met een van 

mijn broers een wat ander gesprek dan anders. 

Hij begon erover wat er eigenlijk belangrijk is in 

het leven. Hij zei me dat hij een onderzoek had 

gelezen dat was gehouden onder mensen in hun 

laatste levensfase. Het ging erover waar ze spijt 

van hadden in hun leven. Het onderzoek 

vermeldde een top 5 die hij me later toestuurde 

(bron: Bronnie Ware, als ik het leven over mocht 

doen). Mijn broer maakte mij nieuwsgierig. 

Hierbij de top 5: 

5. Had ik mezelf maar toegestaan om gelukkiger 

te zijn. 

4.  Had ik maar meer contact met mijn vrienden 

gehouden. 

3. Had ik maar de moed gehad om mijn gevoelens 

te uiten. 

2. Had ik maar niet zo veel gewerkt en meer 

aandacht gegeven aan mijn gezin. 

1. (De meest gedeelde spijt) Had ik maar de moed 

gehad om mijn leven op mijn eigen manier te 

leiden, in plaats van aan de verwachtingen van 

anderen te voldoen. 

Mijn jongste broer, bepaald geen softie, was er 

door geïnspireerd. Hij zei me dat hem vooral was 

opgevallen dat er in die top 5 ook sommige 

onderwerpen niet voorkomen. Zoals de spijt van 

niet meer geld te hebben verdiend of verre reizen 

te hebben gemaakt. Het was een mooi gesprek 

dat mij ook aanzette tot reflectie. Nu denken 

jullie vast dat ik met een goede raad kom. 

Welnee, ik kijk wel uit! Zelf houd ik van inspiratie, 

maar ik ben wars van belerend toespreken. 

Bridgers zijn meer dan gemiddeld ook eigenwijze 

mensen die het zelf wel bepalen. Maar misschien 

generaliseer ik nu te veel. Ik deel het met jullie 

zodat je er je voordeel mee kunt doen, in het 

leven en eventueel ook aan de bridge- en 

klaverjastafel.   

Enfin, terug naar het hier en nu. In deze 

nieuwsbrief vind je de laatste nieuwtjes van onze 

eigen bubbel, het Denksportcentrum. Over het 

klaverjassen dat meer dan ooit bloeit op de 

maandelijkse zondagmiddag drive. Over de 

nieuwe kaarten die in aantocht zijn. Gaan jullie 

daar ook blij van worden? En een interview met 

Berry Westra. Lid van het eerste uur van 

Bridgeclub de Lombard. Wie kent ‘m niet van de 

lesboekjes of van Berry’s Internet Club? Ik wens 

jullie weer veel plezier met het lezen van deze 

nieuwsbrief. Je krijgt er vast geen spijt van. 

 

Agenda:  
Zie de homepage voor meer info en aanmelden: 

https://denksportcentrumrotterdam.nl/   

Wekelijks elke donderdagmiddag 13.15 uur:        

Bridgedrive; open met of zonder partner. 

Inschrijfgeld € 4,50 pp inclusief 

bitterballen. 

Wekelijks elke vrijdagmiddag 13.00 uur: 

  Individuele drive met hapjes; A- en B-lijn. 

  Informeer bij Ilse. 

8/3  Vanaf 18.00 uur Play ‘up! Bordspelavond 

(iedereen kan meedoen, toegang € 3,-) 

16/3 13.00 uur Sandwichdrive; Klaverjassen, 

open inschrijving met of zonder partner. 

23/3 13.00 uur Sandwichdrive; Bridgen, open 

inschrijving met of zonder partner. 

12/4 9.30 uur Stratego toernooi;  

12/4 Vanaf 19.00 uur Play ‘up! Bordspelavond 

(iedereen kan meedoen, toegang € 3,-) 

20/4 13.00 uur Borrelhappen drive; Klaver-

jassen, open inschrijving met of zonder 

partner. 

21/4 13.00 uur en 19.45 uur. Paasdrive; 

georganiseerd door Metro  

27/4 13.00 uur Borrelhappen drive; Bridgen, 

open inschrijving met of zonder partner. 

 

Noteer alvast in je agenda; 

3/5 en 4/5  Finale Imp & Lombard Topcircuit 

24/8 t/m 31/8  Rotterdams Bridgefestival  

  

https://denksportcentrumrotterdam.nl/
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HKF nieuws: over parkeren, betaald 

parkeren en zero emissie zone 
door: Harry Geelen 

 

Als we terugkijken op de afgelopen periode dan 

zien we dat het op veel punten nu goed loopt. De 

perikelen met de verwarming zijn voorbij, de 

verlichting bij de fietsenrekken is gerepareerd en 

de relatie met de verhuurder en de beheerder is 

momenteel prima.  

Mooi. Maar dat gezegd hebbende zijn er toch wat 

zaken die onze aandacht verdienen. De manage 

wil dat we ons beter aan de parkeerregels op het 

terrein houden. En terecht, want we hebben daar 

afspraken over gemaakt. Het privilege van 30 tot 

35 plaatsen op eigen terrein moeten we 

koesteren. Het gaat intussen wel wat beter, maar 

we vragen jullie dat vol te houden. 

Ook hebben we een brief van de gemeente 

ontvangen waarin staat dat zij voornemens zijn 

om vanaf juni 2025 betaald parkeren in het 

Kralingse Bos in te voeren van 09.00 tot 23.00 

uur. Het tarief wordt € 2,16 per uur. We gaan dus 

snel met de manege in overleg wat dat betekent 

en wat daaraan gedaan kan worden. 

Vermoedelijk zijn maatregelen nodig want men 

wil de boswandelaars weren van de gratis 

parkeergelegenheden op het terrein. 

We verwachten op korte termijn geen extra 

parkeerplaatsen op het manegeterrein en de 

gemeente lijkt niet van plan te zijn om af te 

wijken van het beleidsplan dat binnen de ring 

overal betaald parkeren moet komen.  

We zullen dus ook zelf moeten kijken hoe we 

hiermee omgaan, bijvoorbeeld door meer te 

carpoolen. We gaan binnenkort hierover met de 

verenigingsbesturen in gesprek.  

Vanaf april is de Zero Emissie Zone ook van 

toepassing op de Kralingseweg, vanaf het 

kruispunt bij de golfclub. Dus wie nog met zijn 

dieselbusje wil komen moet opletten. 

In april wordt de weg bij de ingang opgebroken. 

Bij het CHIO komen grote vrachtwagens die de 

bocht niet of met moeite kunnen nemen. Dat 

kost ieder jaar 10 mille aan reparaties aan hek en 

poort. Daarom wordt de bocht verruimd. Tijdens 

de werkzaamheden blijft de ingang geopend, 

maar voorzichtigheid is geboden. 

Geboortenieuws van Roxanne  
Door: Anneke  van der Meer 

 

 
 

Geboren: Aela op 18 december 2024. 

Roxanne die vorig jaar als bedrijfsleider actief was 

bij het denksportcentrum en nog steeds 

medeorganisator is van de bordspelavond heeft 

een prachtige tweede dochter wereld gebracht. 

Namens ons allen veel geluk met Aela 

toegewenst! 
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Terugblik op de tapasdrive in kerstsfeer  
door: Ingrid Dercksen 

 

Op 15 december hebben we weer genoten van 

de laatste klaverjas zondagmiddagdrive van 2024 

met wederom een grote opkomst. Aan 13 tafels 

is er door 52 mensen met veel plezier een kaartje 

gelegd. En steeds meer kaartliefhebbers weten 

DSCR te vinden. Zo hebben we wéér vijf nieuwe 

gezichten mogen begroeten in het, in kerstsferen 

gehulde, clubgebouw. 

 

We genoten niet alleen van elkaar, het kaarten 

en de gezelligheid, maar ook van het 

overheerlijke tapasbuffet. Een fijne en 

lekkere onderbreking van, voor sommige soms 

ook best een beetje frustrerende, 

klaverjasmiddag. 

Want je zult maar geen goede kaarten 

toegespeeld krijgen. Maar dan zijn er nog altijd 

de poedelprijzen, die met net zoveel plezier in 

ontvangst worden genomen. 

 

Veel dank aan Jolie en onze wedstrijdleider Huib, 

die alles in goede banen leiden. Samen met 

de keukenbrigade en barkornuiten, maken 

zij deze gezellige zondagmiddagen mogelijk 

en voor ons onvergetelijk. Zo rollen we het 

nieuwe jaar in met mooie kaartherinneringen.  
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Klaverjassen en bridgen op de 

zondagmiddag: vanwege succes 

gesplitst 
door: Ilse de Roest en Jolie Tsang  

De zondagmiddag is erg goed bezocht. Vooral bij 

het klaverjassen is het steeds volle bak en zijn er 

zelfs wachtlijsten. Door de drukte in de bar was 

de nazit van bridgers in de bar niet goed mogelijk. 

Daarom is besloten het klaverjassen en bridgen 

te splitsen waardoor iedereen weer de aandacht 

kan krijgen die hij/zij verdient.   

In maart is er een sandwichdrive, in april een 

borrelhappendrive. Houd de website in de gaten 

voor de inschrijving of meld je aan voor de 

maillijst.   

Inschrijven voor klaverjassen op de Sandwich 

drive op 16 maart kan via deze link: 

https://app.clubcollect.com/forms/nl/dscr/16-

maart-2025-klaverjassen-sandwich-drive 

Inschrijven voor bridgen op de Sandwich drive 

bridgen op 23 maart kan via: 

https://app.clubcollect.com/forms/nl/dscr/23-

maart-2025-bridgen-sandwichdrive 

Te moeilijk? Geen probleem! Neem voor meer 

info of hulp bij inschrijven contact op met Ilse de 

Roest via bridgedrive@dscr.nl of 06-42780708 of 

voor het klaverjassen met Jolie via 

klaverjassen@dscr.nl. Schrijf je zsm in want het 

aantal plaatsen is gelimiteerd.  

Alle info over de drives vind je in de 

nieuwsberichten op onze site. Ilse en Jolie helpen 

je graag verder! 

Voorlopige planning zondagmiddag drives in 

2025:  

16 maart 2025 Sandwich drive klaverjassen 

23 maart 2025 Sandwich drive bridgen 

20 april 2025 Borrelhappendrive klaverjassen 

27 april 2025  Borrelhappendrive bridgen 

 

 

 

Nieuws van de tap 
door: Michiel de Waal 

Nieuw in ons assortiment: verse gemberthee. 

Probeer het eens, heerlijk pittig en gezond 

vanwege de ontgiftende werking.  

 

Nieuwe kaarten op komst 
door: Anneke van der Meer 

Onze voorraad speelkaarten loopt ten einde. Dat 

was dus een goede reden om met onze 

kaartendrukkerij in Den Haag overleg te plegen 

over een nieuwe bestelling. We wilden weer een 

verbetering bereiken. Onze ervaring met de 

huidige kaarten was dat spelers soms de 

schoppen en klaveren teveel op elkaar vonden 

lijken. De drukkerij ontwierp op ons verzoek een 

duidelijker klaverensymbool en was bereid de 

kaarten in 4 kleuren uit te voeren. Klaveren wordt 

in grijs afgedrukt, ruiten in oranje terwijl 

schoppen zwart en harten rood blijft. Veel 

duidelijker naar onze mening en we hopen dat 

jullie hier ook blij mee zijn. De kaarten zijn ook 

symmetrisch uitgevoerd zodat die voldoen aan de 

hoogste wedstrijdstandaard.  

 

 
Links klaveren oud en rechts klaveren nieuw. 

 

Rotterdams Bridgefestival 2025: what’s 

up?  
door: De toernooicommissie 

Afgelopen jaar hebben we genoten van weer een 

fantastische editie van het Rotterdams 

Bridgefestival. Elk jaar proberen we weer iets 

nieuws toe te voegen en verbeteringen door te 

voeren. Afgelopen jaar hebben we het terras 

meer benut bij lunches en werd de gemengde 

paren bij mooi weer gedeeltelijk buiten op het 

terras gespeeld. Dit jaar introduceren we het 

https://app.clubcollect.com/forms/nl/dscr/16-maart-2025-klaverjassen-sandwich-drive
https://app.clubcollect.com/forms/nl/dscr/16-maart-2025-klaverjassen-sandwich-drive
https://app.clubcollect.com/forms/nl/dscr/23-maart-2025-bridgen-sandwichdrive
https://app.clubcollect.com/forms/nl/dscr/23-maart-2025-bridgen-sandwichdrive
mailto:bridgedrive@dscr.nl
mailto:klaverjassen@dscr.nl
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passepartout. Met het passepartout kun je tegen 

gereduceerde kosten deelnemen aan de vier 

hoofdtoernooien. Doe je ook mee? 

Het Rotterdams Bridgefestival kenmerkt zich 

door een geoliede organisatie, goed gezelschap 

en een geweldige sfeer waarbij de sportieve strijd 

en veel lachen samen gaan. Binnenkort start de 

inschrijving, zie 

https://denksportcentrumrotterdam.nl/rb2025/ 

 

 
 

Interview met Berry Westra 
door: Sylvia Timmermans 

Berry  Westra  is beroemd in bridgend Nederland.  

Hij werd in 1993 wereldkampioen viertallen. 

Maar het gros zal hem kennen door de 

(cursus)boeken die hij heeft geschreven. 

Aangezien hij op de Lombard speelt is het 

misschien wel leuk om te horen hoe het allemaal 

zo is gekomen. 

 

Berry is in 1961 geboren in Amstelveen. In 1969 

verhuisde de familie naar Bleiswijk en ging hij 

naar de middelbare school in Hillegersberg. Zo 

kwam hij in de buurt van Rotterdam, waar hij nog 

steeds te vinden is. 

De vader van Berry had gebridged in zijn 

studententijd en wilde het weer oppakken, 

waarna zijn moeder aangaf dat zij het dan ook 

wilde leren. Zo werden Berry en zijn broer Pier 

ook aan tafel gezet en de rest is geschiedenis. 

Berry en Pier bleken het spelletje leuk te vinden 

en gingen al snel spelen In Berkel & Rodenrijs 

waar ze een florerende jeugdclub hadden op 

zaterdagochtend. Daar speelden bv ook Willem 

en Geert van Eijck en de broertjes Soerjadi. Het 

mag duidelijk zijn dat Wibi iets anders is gaan 

doen (Wibi Soerjadi - Wikipedia). 

 
Via deze club rolden de broertjes het 

wedstrijdcircuit in. Berry kwam uiteindelijk in het 

Nederlands jeugdteam en heeft vele prijzen 

gewonnen. Door veel wedstrijden te spelen en 

met diverse mensen kom je vanzelf de juiste 

partners tegen. Zo heeft Berry jaren gespeeld 

https://denksportcentrumrotterdam.nl/rb2025/
https://nl.wikipedia.org/wiki/Wibi_Soerjadi
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met Willem van Eijck (paren) en Enri Leufkens 

(viertallen). Ook met hen heeft Berry veel prijzen 

gewonnen waaronder het al eerder genoemde 

WK. Tegenwoordig kaart Berry met Vincent 

Ramondt. 

Toen Berry  tweeëntwintig was in 1983 richtte 

Willem van Eijck de Lombard op. In eerste 

instantie was dit gericht op robberbridge, dus 

spelen voor wat geld. Het was gevestigd in een 

smal pandje aan de Lombardkade. Je kon iedere 

middag vanaf 12 uur binnen lopen om te spelen. 

In het begin was de middag al geslaagd als er vier 

personen waren om te spelen. Willem en Berry 

waren er in ieder geval. (Op mijn vraag of Berry 

daar dan altijd tijd voor had was het antwoord 

dat het bridgen veel leuker en belangrijker voor 

hem was dan een maatschappelijke carrière. Zijn 

moeder had daar natuurlijk wel zorgen over maar 

heeft gelukkig meegemaakt dat het goed 

gekomen is met hem.) 

Het was een leuke tijd en Berry herinnert zich 

vooral dat onder de eerste spelers bijzondere 

mensen zaten. Zo was er een groenteboer die op 

de markt stond die tegen hem zei vooral in de 

supermarkt je fruit te kopen, dan wist je wat je 

pakte. 

In 1985 was er een bridgecursus op de televisie, 

bij de AVRO. Dit was een groot succes en toen 

stroomde op woensdagmiddag de sociëteit 

ineens vol met de oudere medemens. Zij kwamen 

oefenen. Dat was de start van BC 85. 

In die tijd kaartte Berry met Willem op 

donderdagavond bij Bridgekring 35. Toen deze 

club een nieuwe speelruimte zocht kwamen ze 

uit in Rotterdam Zuid. Dit zorgde voor een 

tweedeling, want men wilde niet naar de 

“Boerenzij”. De betere spelers meldden zich 

vervolgens aan bij de Lombard waardoor dit ook 

een volwaardige vereniging werd. Ondertussen 

was de sociëteit twee keer verhuisd, wel iedere 

keer op de Lombardkade, waardoor er ook 

ruimte was voor meer bridgeverenigingen.  

Uiteindelijk heeft Willem de sociëteit verkocht en 

gaan we na wat omzwervingen verder als DSCR in 

de Grandstand. De vrijdagmiddagbridge daar is 

nog altijd een uitvloeisel van het prille begin, het 

robberbridge. 

Berry is begonnen met lesgeven op de 

bridgeschool van Hans Metselaar in Den Haag. 

Later heeft hij ook lesgegeven op de Lombard. 

Begin jaren 90 is hij gaan schrijven voor het 

bridgeblad Bridge Beter, waarvan hij later 

hoofdredacteur werd. Dit beviel zo goed dat er 

een paar bridgeboeken van zijn hand verschenen. 

Aan het eind van de jaren 90 heeft hij 

cursusboeken geschreven en er samen met Hans 

Kuijf software aan gekoppeld. Mede hierdoor 

werd dat een enorm succes. Zo hebben zij samen 

ook in 2010 Berry’s Internetclub  opgericht. Dit 

paste ook precies in het tijdsbeeld en is nog 

steeds groter aan het worden. Uiteindelijk is het 

dan dus ook met de maatschappelijke carrière 

van Berry goed gekomen. 

 

Tot zover een stukje geschiedenis van Berry en de 

Lombard/DSCR 

 

Colofon 

Deze nieuwsbrief is een uitgave van Stichting 

Denksportcentrum Rotterdam (DSCR). De inhoud 

komt tot stand in samenwerking tussen DSCR en 

de Hans Kreijns Fundatie (HKF). HKF is 

verantwoordelijk voor huur- en inrichtingszaken 

van het Denksportcentrum, DSCR voor de 

exploitatie. Reacties zijn welkom bij de secretaris, 

Sylvia Timmerhuis op secretaris@dscr.nl. Zie voor 

actuele informatie en de agenda de homepage 

van www.denksportcentrumrotterdam.nl. 

Speellocatie: Grandstand op het terrein van de 

Rotterdamsche Manège, Kralingseweg 126 

Rotterdam 

https://www.bicbridge.nl/
mailto:secretaris@dscr.nl
http://www.denksportcentrumrotterdam.nl/

